
Status på Folkeoplysningsrådets tilsynsbesøg hos skytteforeninger august 2015 

Forening Status på tilsynsbesøg Status på rapport 
BPI Skydning Gennemført d. 4. marts 2015 Er næsten klar 
FFFIF Skydning Gennemført d. 3. november 2014 Er klar 
Fredericia Skytteforening Gennemført d. 5. november 2014 Er klar 
TSIF Skydning   
TGI Skydning Gennemført d. 13. november 2014 Er klar 
Fr. Bueskytteklub Gennemført d. 13. november 2014 Er klar 
TGI Bueskydning   
Fredericia Pistolklub   
Østjydsk Pistolklub   
Fredericia Flugtskytteklub   
Bredstrup Pjedsted Jagtforening   
   

 

Generelle bemærkninger fra de hidtil gennemførte tilsynsbesøg: 

 Et generelt ønske om forbedrede faciliteter i FIC 

 Det er generelt for dyrt at skyde i BPI, og det er BPI skytterne der har førsteret, og derfor skyder 

ingen af de andre skydeklubber ret meget derude.  

 Lokalelejen i FIC gør det svært at have et socialt liv i klubben, og at holde stævner og give 

tid til at de dygtige skytter kan træne ekstra. 

 Flere af klubberne er med i skoleskydningsprojekter, enten for almindelige børn eller for 

børn med særlige udfordringer. For nogle af klubberne betyder det dog ekstraudgifter på 

op til 8.000 kr. som foreningen selv skal dække. 

 I TGI Skydning er der problemer med udluftningen på banen. Udsugningen kan ikke trække nok. 

Det er en stor udgift hvis hallen skal udskifte det anlæg. Der er måske skjult blystøv på banen og i de 

tilstødende lokaler.  
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